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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2024/25:253 Kriminella aktörer och HVB-hem

Det har blivit allt tydligare att det finns allvarliga brister inom HVB-systemet. 
Inte bara har missförhållanden rapporterats, utan det har också framkommit att 
kriminella aktörer tagit över och driver HVB-hem, vilket beskrivs som ett av de 
värsta tänkbara scenarierna. Polisen har i en underrättelserapport pekat på att 
miljontals kronor från kommuner och staten betalats ut till dessa aktörer, vilket 
riskerar att direkt finansiera kriminella nätverk.

Samtidigt visar en aktuell granskning av Sveriges Radio att HVB-hem som 
varit föremål för över hundra larm och fått allvarlig kritik har tillåtits fortsätta 
verksamheten och ta emot ungdomar. Detta är inte bara obegripligt utan också 
djupt oacceptabelt. HVB-hem ska vara en trygg miljö för unga i behov av stöd, 
inte en riskzon för kriminalitet eller vanvård.

Kommuner som vill agera mot kriminella aktörer och missförhållanden hindras 
dessutom av att avgörande uppgifter i polisens rapporter är maskerade, vilket 
gör det omöjligt att identifiera och agera mot de aktuella verksamheterna.

Jag vill därför fråga justitieminister Gunnar Strömmer:

 

Vad avser ministern, inom sitt ansvarsområde, och regeringen att göra för att 
säkerställa en trygg miljö för ungdomar på HVB-hem och stärka tillsynen för 
att förhindra missförhållanden och oseriösa aktörer?

………………………………………

Lars Isacsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-12-02
Besvaras senast
2024-12-18
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


